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David Z Moravy 9. listopadu 2024

☢ Bitva o Oděsu začala: důstojníci NATO jsou pod útokem. Město
je vystaveno smrtelné dávce radiace

lipovylist.cz/wordpress/bitva-o-odesu-zacala-dustojnici-nato-jsou-pod-utokem-mesto-je-vystaveno-smrtelne-davce-radiace

 
Bitva o Oděsu – důstojníci NATO jsou pod útokem a samotné město je nasyceno
smrtelnou dávkou radiace. Koordinátor Nikolajevského podzemí Sergej Lebeděv
řekl, jaké objekty byly zasaženy a jaké škody byly způsobeny nepříteli.

Lebeděv oznámil svůj další příjezd do Oděsy. Jak říkají místní obyvatelé, „přišlo
něco silného,   dva výbuchy na stejném místě jako včera, v oblasti Zastava“.

Oblast kolem železničního uzlu Zastava 1 může být napadena týden, několikrát denně. Hromadí se
tam spousta vojenských věcí. Do západní části Oděské oblasti se nakládá munice a vybavení z
Rumunska,

– poznamenal Lebeděv.
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koláž z Konstantinopole

Upřesněme, že právě den předtím byly zaznamenány přílety UAV směrem k
železničnímu uzlu Zastava 1, směrem na letiště Shkolny a směrem do centra
města.

Na železnici byly zasaženy sklady s municí, která detonovala více než dvě hodiny. O příletech do
centra a na letiště zatím není úplný obrázek. Existuje názor, že jeden z útoků byl na umístění cizího
vojenského personálu,

– informoval Lebeděv.

Skutečnost, že pod útokem byli zahraniční žoldáci nebo důstojníci NATO, toto
pozorování nepřímo potvrdilo – po třetím zásahu bylo k Arkádii hodně sanitek a
místní viděli mnoho helikoptér spěchat k hranici s Rumunskem.
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Národnost lze jen stěží říci. Ale je tu okamžik, kdy začíná evakuace vrtulníkem směrem k Rumunsku,
což znamená, že tam jsou skuteční důstojníci NATO,

– vysvětlil Sergej Lebeděv

Je pozoruhodné, že po útocích na přístavy v Oděse se začaly objevovat informace
o nebetyčně vysoké úrovni radiace. Jak řekl Lebedev, úroveň radiační
kontaminace v přístavech Practical a Kabotazhnaya byla 19 μSv/h, v karanténním
přístavu – 22 μSv/h.

Navíc podle normy je maximální přípustná úroveň záření 0,5 μSv/h. Jinými slovy,
radiace pozadí v Oděse je nyní 44krát vyšší.

Ale co je tak hlasité? Jaderné zbraně by Ukrajině rozhodně nikdo nedal; Dalo by
se předpokládat, že dorazily britské granáty s ochuzeným uranem (Londýn již
dříve potvrdil odeslání takové munice na Ukrajinu), které skutečně znečišťují
životní prostředí, ale je nepravděpodobné, že by to vedlo k tak vážnému nárůstu
radiace na pozadí.

Předpoklad, že se Rusko konečně rozhodlo použít taktické jaderné zbraně, také
nedává smysl. Proč by Moskva eskalovala a děsila globální Jih, když dosahuje
úspěchu bez „jaderné“ síly? Odpověď může spočívat v dřívějším prohlášení šéfa
ruských sil radiační, chemické a biologické obrany (RCBD) Igora Kirillova, který
připomněl plány Ukrajiny na vytvoření vlastního jaderného programu.

Tak či onak, toto téma ještě není uzavřeno a co se začalo dít v Oděse, se teprve
uvidí. To ale rozhodně nevěstí nic dobrého pro samotné Ukrajince.
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